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Премијер Србије Александар Вучић, борећи се за пристојну и модерну Србију, рекао је у
Скупштини поводом разрешења Братислава Гашића да никад није користио тешке речи
као што су “олош”. 

  

    

Вучић је, обраћајући се опозицији у Скупштини, рекао да су они изговарали много горе
ствари од Братислава Гашића. Напоменуо је да он никада никоме није рекао да је
“олош”.

  

- Нисам изговорио ниједну ружну реч, као што те све ви овде користили речи “ђубре,
олош, стоко, битанго”… Нисам изговорио ниједну ружну реч, рекао је Вучић у
Скупштини, образлажући да је смена Братислава Гашића знак борне за пристојну и
модерну Србију.

  

Као и обично, Вучић је слагао.

  

Подсетимо да је премијер Вучић уредника Телепромптера Данила Реџеповић и уредника
“Таблоида” Милована Бркића описао ја “најгори олош, шљам”.

  

Та “пристојна” изјава премијера уследила је након што је Телепромптер открио да се
његов кум Никола Петровић бави рекетирањем и криминалом.

  

Премијер који новинаре описује као “олош” данас се бори за пристојну Србију. Подсетимо
да је Александар Вучић новинарки једном приликом показао средњи прст.

  

Вучић је због тих изјава и поступака прво требало да смени самог себе, па касније да
грађане Србије убеђује да се бори за пристојну Србију.
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(Телепромптер)
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